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NAPIREND ELŐTTI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Arató Gergely (DK) 
képviselő 
"Diktátortalálkozó és káosz Budapesten" 

Témája: Erdoğan elnök 

Dömötör Csaba 
MK államtitkár 

  

2.    

Dr. Gurmai Zita (MSZP) 
képviselő 
"Életmentés és kormánymulasztás" 
Témája: a férfiakat érintő daganatos megbetegedések 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

  

3.    

Jakab Péter (Jobbik) 
frakcióvezető  
"Mennyire hiteles a kormány politikája? 
Témája: jászberényi önkormányzati választás 

dr. Orbán 
Balázs András 
MvM 
államtitkár 

  

4.    

Hohn Krisztina (LMP) 
képviselő  
"Erőszak az iskolában? Mi a megoldás?" 
Témája: bullying 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

  

5.    

Tordai Bence (Párbeszéd) 
képviselő  
"Aktuális ügyekről" 
Témája: a környezet védelme, a klímaváltozás elleni küzdelem 

Dömötör Csaba 
MK államtitkár 

  

6.    

Dr. Latorcai János (KDNP) 
képviselő  
"A digitalizáció kihívásai 
Témája: az adat, mint az értékteremtés egyik fontos új forrása 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 
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7.    

Böröcz László (Fidesz) 
képviselő  
"Aktuális ügyek" 
Témája: a Fővárosi Közgyűlés megalakulása 

dr. Orbán 
Balázs András 
MvM 
államtitkár 

  

 

KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

K/7955 

NUNKOVICS TIBOR (Jobbik) 

" Ma már nem az olcsó hazai 

munkaerőre építik a gazdaságot, 

hanem az olcsó ukránra? " 

címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7969 

MOLNÁR ZSOLT (MSZP) 

" A biztonsági kockázatok sem 

számítanak, ha török üzletről 

van szó? " címmel  

a honvédelmi miniszterhez 

Szabó István HM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7973 

OLÁH LAJOS (DK) 

" MEDDIG HÚZZÁK MÉG A 

PÉTERFY KÓRHÁZ 

REKONSTRUKCIÓJÁT? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7965 

UNGÁR PÉTER (LMP) 

" Mit fog tartalmazni a Nemzeti 

alaptanterv a szexualitásra 

vonatkozóan? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7964 

KOCSIS-CAKE OLIVIO (Párbeszéd) 

" Tervez-e Balatongyörök és 

Vonyarcvashegy közé kikötőt a 

kormány? " címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 
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K/7974 

PÓCS JÁNOS (Fidesz) 

" Várhatóak -e további bölcsőde 

fejlesztések a Jászságban? " 

címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7962 

ANDER BALÁZS (Jobbik) 

" Hüp-hüp-hüp, Barba-trükk: 

visszaadják, amit elvettek. Avagy 

a nagy pedagógusbér-emelés. " 

címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7947 

SZABÓ SÁNDOR (MSZP) 

" Hogyan és mikortól akarják az 

összes nyugdíjban és szociális 

juttatásban részesülő számára 

az elektronikus utalást 

megoldani? " címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7972 

VARJU LÁSZLÓ (DK) 

" HOL TARTANAK A KORMÁNY 

ÉS AZ ÚJPESTI 

ÖNKORMÁNYZAT KÖZÖTTI 

TÁRGYALÁSOK AZ ÁRPÁD 

KÓRHÁZ ÉPÜLETÉNEK 

VISSZAJUTTATÁSÁRÓL? " 

címmel 

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/7956 

DEMETER MÁRTA (LMP) 

" Milyen magyar érdeket szolgál 

a Dunakeszi Járműjavító orosz 

kézbe adása? " címmel 

a külgazdasági és 

külügyminiszterhez 

Menczer Tamás 
KKM államtitkár 

Elhangzott 

K/7976 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

" Jelent-e nemzetbiztonsági 

kockázatot az 5G-hálózat 

kiépítésében a Huawei szerepe? 

" címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 
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K/7975 

ÁGH PÉTER (Fidesz) 

" Hol tart jelenleg az előkészítő 

munka és milyen további 

lépések várhatóak a 

Szombathely-Kőszeg közti 

útfejlesztés kapcsán? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7949 

LUKÁCS LÁSZLÓ GYÖRGY (Jobbik) 

" Biztonságos -e a kínai Huawei 

cégre bízni a hazai 5G hálózat 

kiépítését? " címmel 

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/7919 

BANGÓNÉ BORBÉLY ILDIKÓ 

(MSZP) 

" Mikor kerül sor valódi 

béremelésre a szociális 

ágazatban? Mi lett a 

szakszervezeteknek, illetve az 

ágazatnak tett ígéretekkel? " 

címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7971 

GRÉCZY ZSOLT (DK) 

" Családok ezrei várják a választ: 

eltörlik az egyetemi felvételihez 

kötött nyelvvizsgát? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7967 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Lopott tűzifával teljesítjük a 

megújulós célkitűzést? " címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7966 

FARKAS GERGELY (Jobbik) 

" Mikor kerül végre pont a 

kiskunhalasi veszélyeshulladék-

ügy végére? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 
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K/7970 

HAJDU LÁSZLÓ (DK) 

" HOGYAN KÍVÁNJA A 

KORMÁNY AZ UNIÓS 

PÁLYÁZATOKAT A BENYÚJTÁS 

ÓTA MEGVÁLTOZOTT 

KÖRÜLMÉNYEKHEZ 

IGAZÍTANI? " címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7968 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Lesz-e végre központi 

költségvetési forrás 2020-ban az 

azbesztmentesítési program 

folytatására? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/7914 

BALCZÓ ZOLTÁN (Jobbik) 

" Hogyan kíván a Kormány gátat 

szabni a Balaton parti 

természetkárosításnak? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 

 

AZONNALI KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

A/7805 

JAKAB PÉTER (Jobbik) 

" Meddig él vissza a Kormány az 

emberek türelmével? " címmel  

a miniszterelnökhöz 

Dr. Nagy István 
AM miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/7985 

SNEIDER TAMÁS (Jobbik) 

" Meddig él vissza a Kormány az 

emberek türelmével? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

A/7983 

BANGÓNÉ BORBÉLY ILDIKÓ 

(MSZP) 

" Nem egyedi eset, totál káosz " 

címmel  

a nemzeti vagyon kezeléséért felelős 

tárca nélküli miniszterhez 

dr. Fónagy János 
MKI államtitkár 

Elhangzott 
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A/7978 

ARATÓ GERGELY (DK) 

" A gyermek érdeke nem számít? 

- A nevelőszülők helyzetéről " 

címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Nagy István 
AM miniszter 

Elhangzott 

A/7809 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Lesz-e változás a kormány 

környezetpolitikájában? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Nagy István 
AM miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/7982 

UNGÁR PÉTER (LMP) 

" Mi a nemzeti érdek? " címmel 

a külgazdasági és 

külügyminiszterhez 

Menczer Tamás 
KKM államtitkár 

Elhangzott 

A/7984 

KOCSIS-CAKE OLIVIO (Párbeszéd) 

" Miért okozott a szokásosnál 

nagyobb közlekedési káoszt a 

török elnök látogatása? " címmel 

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

A/7988 

BARCZA ATTILA (Fidesz) 

" Milyen eszközökkel 

biztosítható a helyi 

önkormányzatok törvényes 

működése? " címmel 

a Miniszterelnökséget vezető 

miniszterhez 

dr. Orbán Balázs 
ME államtitkár 

Elhangzott 

A/7986 

 BALCZÓ ZOLTÁN (Jobbik), 

MAGYAR ZOLTÁN (Jobbik) 

" Meddig él vissza a Kormány az 

emberek türelmével? " címmel 

az agrárminiszterhez 

Dr. Nagy István 
AM miniszter 

Elhangzott 

A/7981 

JUHÁSZ HAJNALKA (KDNP) 

" Mit tett a kormány az elmúlt 

években az erdősültség 

növeléséért, az erdőterület 

megőrzéséért, és milyen 

intézkedéseket tervez a 

közeljövőben? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Dr. Nagy István 
AM miniszter 

Elhangzott 
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A/7979 

GRÉCZY ZSOLT (DK) 

" Perbe fogják, aki elmondja az 

igazat? - Mi történik az állami 

médiában? " címmel  

a Miniszterelnökséget vezető 

miniszterhez 

dr. Orbán Balázs 
ME államtitkár 

Elhangzott 

 

NAPIREND UTÁNI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Dr. Apáti István (független) 
képviselő  
"Az otthon melege" 
Témája: homoszexualitás 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

2.    

Ovádi Péter (Fidesz) 
képviselő  
"A természet íze a vidék portékája, ismét nagy sikerrel zárult a 
Bakonyexpo" 
Témája: Bakonyexpo 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

3.    

Dr. Tapolczai Gergely (Fidesz) 
képviselő  
"10 éves a jelnyelvi törvény" 
Témája: magyar jelnyelvről és a magyar jelnyelv használatáról 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

4.    

Magyar Zoltán (Jobbik) 
képviselő  
"A hazai agrárium kihívásai" 
Témája: az európai mezőgazdaságról és annak hatásairól 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

5.    

Szabó Sándor (MSZP) 
képviselő  
"Megannyi ígéret és 20 év eltelte után itt az ideje, hogy a kormány 
valóban cselekedjen" 
Témája: a harmadik szegedi Tisza-hídnak a megépülése 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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6.    

Hajdu László (DK) 
képviselő  
"Hetven éve született döntés Nagy-Budapest létrehozásáról" 
Témája: Nagy-Budapest 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

7.    

Nunkovics Tibor (Jobbik) 
képviselő  
"Így állja a szavát a Kormány szennyvíziszap ügyben (is)!" 
Témája: a külföldi szennyvíziszap Magyarországra szállítása 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

8.    

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 
képviselő  
"Meddig még?" 
Témája: önkormányzat a szociális bérlakásra vonatkozó szerződése 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

 
 

9.   

Csányi Tamás (Jobbik) 
képviselő  
"Egy hónappal az önkormányzati választások után" 
Témája: önkormányzati választások 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

10.    

Farkas Gergely (Jobbik) 
képviselő  
"Végül csak nekünk lett igazunk!"  
Témája: nyelvoktatás jelenlegi problémái 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

11.    

Dr. Steinmetz Ádám (Jobbik) 
képviselő  
"Az állítólagos sportszerető Fidesz-kormány a költségvetésben 
tornatermekre, tanuszodákra és sportközpontokra előirányzott 
pénzt miért költi 700 millió forintot meghaladó magasépítési 
beruházásokra?" 
Témája: sportberuházások 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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EGYÉB INFORMÁCIÓK 

 

Az A/7984-es azonnali kérdés előtt Tordai Bence és Kocsis-Cake Olívio (Párbeszéd) 

megsértette a szemléltetés szabályait. (Kurdisztán zászlajának felmutatása.) 

Az ülésvezető elnök felhívta a képviselő urak figyelmét, hogy az országgyűlési törvény 

38/A. §-a értelmében a szemléltetés iránti kérelmet előzetesen, a Házbizottság ülése 

előtt legkésőbb egy órával be kell nyújtani.  

 

A soron következő ülés összehívása november 18-ára. 

 

 


